
  Anneksvænget Grundejerforening 

  

 Referat af bestyrelsesmøde den 24. november 2012. 

 

Deltagere: Ib, Camilla, Gertrud og Lars. Aage var forhindret med kort varsel og mødet blev gennemført 

uden brug af suppleant. 

 

1) Godkendelse af sidste mødes referat. 

2) Camilla har udleveret grundejerforeningens vedtægter og har talt med den tidligere 

formand Mads. Der er p.t. ikke noget overfor det offentlige eller andet der skal følges op 

på. 

3) Der er givet tilsagn fra Skov- og Naturstyrelsen, at jordstykket langs med den ny 

opgravede kanal i nordgående retning samt det fældede grønne område op mod 

baghaven til Anneksvænget 20 fræses og tilsås med græs på styrelsens bekostning. 

4) Lars er kommet med udkast til infofolder. Denne har vi gennemgået og den vil blive 

reduceret. Der arbejdes videre med folderen til næste bestyrelsesmøde. 

5) Der har i bestyrelsen været talt om, hvordan vi fremover holder Skt. Hans. På nuværende 

tidspunkt er der enighed om i bestyrelsen, at der i ugen op til Skt. Hans må lægges 

brænde på bålpladsen. Det er brænde i form af træ, fældet ved arbejdsdag på det 

grønne område. Og der menes træ – ikke haveaffald! 

6) Bestyrelsen overvejer at få stubfræset enkelte stubbe langs med stierne på det grønne 

område p.g.a. personfærdsel samt kørsel med havetraktoren der støder på stubbene. 

7) Bestyrelsen overvejer at investere i et eller flere bord-/bænkesæt til det grønne område. 

Der arbejdes videre med indhentning af tilbud. 

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til den 7. februar kl. 19.00 hos Camilla i nr. 22. 

Referat udarbejdet af næstformand Lars Pedersen. 

 

 


